

April 13th 2024



全球朗读比赛报名链接已通过班 级发送给家长,请大家积极准 备,挑选作品,展现华文朗诵水 平!

The registration link for the Global Reading Competition has been sent to parents through the class. Please actively prepare, select works, and show your Chinese reading skills!







中文之星奖学金开放申请, 截止日期:April 30,

2024

Applications for CCS
Star Scholarship are
open, deadline: **April 30,**2024

详情请看网站/Please see the website for details!





April 13th 2024



江苏沉浸营报名链接



CCS Summer Camp Registration

凯瑞中文学校夏令营继续接 受报名!查看学校网站了解 更多详情:

CCS Summer camp registration is still open to the public! Check the school website for more details:

2024 CCS Summer Enrichment Program (SEP) 开始注册了! -课程由高中老师和在校大学生实体授课。 -有午餐选项 -选择上午课程的学生下午可选择在夏令营帮忙(需注通过注册)。课程设置和详细安排请扫描二维码:

Registration for the 2024 CCS Summer Enrichment Program (SEP) has begun! -Courses are taught physically by high school teachers and college students. - Lunch options available -Students who choose morning classes have the option to help out at summer camp in the afternoon (registration required). For course settings and detailed arrangements, please scan the QR code:











GARY CHINESE SCHOOL

文学校



家长值勤/WEEKLY PARENT'S DUTY

8:20 - 9:10AM & 9:50 -

10:00AM

马立平中文2C曹老师班家 长/CHL 2C CLASS **PARENTS**

高中生志愿者注册 HIGH SCHOOL VOLUNTEERING







	2/10	Closed-Chinese Spring Festival (2/10)
6	2/17	6
7	2/24	
8	3/2	
9	3/9	
10	3/16	
11	3/23	
	3/30	Closed – Spring Break
12	4/6	
13	4/13	
14	4/20	6
15	4/27	
16	5/4	
17	5/11	Last Day of Spring Semester







赞助商 OUR SPONSORS













Will Dixon

Founder and Managing Director

4 919-358-8718



Buy or Sell Houses?
Call Maggie Li Realtor®
919-656-5688 © COLDWELL BANKER ADVANTAGE
原美国公校教师,深谙学区房





TRIANGLE BADMINTON & TABLE TENNIS